

2<sup>nd</sup> November 2010 Ref.:TB/SH/RB/428/11-10/HA 2 نوفمبر 2010 رقم الإشارة:ت ب/ش م/ر ب/11/428-10/ه س

Ms. Fahima Al Bastaki Senior Vice President Market Development Division

**Dubai Financial Market** 

السيدة/ فهيمـــة البستكي المحترمة،،، نائب رئيس أول إدارة تطوير السوق سوق دبي المالي

Subject: Notification of Meeting of the Board of Directors Pursuant to Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations

الموضوع: إخطار بموعد اجتماع مجلس الإدارة وفقاً للمادة 36/11 من نظام الإفصاح والشفافية

Dear Ms. Al Bastaki,

With reference to the Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations number 3 for the year 2000 (as amended), we would like to inform you the Board of Directors of National Central Cooling Company PJSC (the **Company**) will convene at 11.30 am on the 8<sup>th</sup> of November 2010 to review the financial performance of the Company and discuss the process for completing and releasing the financial accounts of the Company for the nine month period ended 30 September 2010.

السيدة فهيمة البسكتي المحترمة،

بالإشارة إلى المادة رقم (3) من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية رقم (3) لسنة 2000 المعدل، نحيط سيادتكم علماً بأن اجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية اللتبريد المركزي ش.م.ع ("الشركة") سينعقد بمشيئة الله الساعة 11.30 صباحاً، بتاريخ 8 نوفمبر 2010، لمراجعة أداء الشركة المالي ومناقشة عملية إكمال وتحرير حسابات الشركة لفترة التسعة شهور والتي تنتهي بتاريخ 30 سبتمبر 2010.

Yours Sincerely,

Steven Halliday

Chief Risk and Audit Officer

**Board Secretary** 

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،



Alle alas